
 Zápis z jednání Komise pro dopravu a bezpečnost
Rady města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: viz prezenční listina
Datum jednání: 18.06.2025 od 16:00 hod.
Garant RM: Bc. Jaroslav Lempera
Hosté: (viz prezenční listina)

Předsedou navrhovaný program: 
1) Zahájení
2) Požadavky RM/pověřeného člena RM
a) Plán ZÚ na období 2025 – 2026
b) Generel bezbariérových tras
c) Plánované investice a velké opravy
- Betlém
- ul. Malá
d) aktuální a plánované změny v dopravě
3) Vlastní iniciativní náměty z komise

1) Zahájení 

Předseda komise přivítal všechny přítomné členy komise, poté zahájil jednání komise. 
Předseda komise se členů dotázal, zda mají nějaký návrh na doplnění programu. 
Členové komise souhlasí s navrženým programem a nemají žádné připomínky ani doplnění. 

Členové komise schvalují následující program jednání:

1) Zahájení
2) Požadavky RM/pověřeného člena RM
a) Plán ZÚ na období 2025 – 2026
b) Generel bezbariérových tras
c) Plánované investice a velké opravy
- Betlém
- ul. Malá
d) Aktuální a plánované změny v dopravě
3) Vlastní iniciativní náměty z komise

Hlasování: PRO: 6 PROTI:  ZDRŽEL SE: 0 OMLUVEN: 2 NEHLASOVAL:  0    
schváleno

2) požadavky RM/pověřeného člena RM

a) Předseda komise požádal všechny členy komise o vyjádření se k Plánu zimní údržby pro 
období 2025 - 2026. 
-  člen  komise  upozornil  na  potřebu  vložení  do  Plánu  zimní  údržby  2025  –  2026  nově 
vybudované komunikace 

Komise z důvodů zajištění bezpečnosti a plynulosti dopravy:
- doporučuje RM schválit navrhovaný Plán zimní údržby pro období 2025 - 2026
Usnesení: 
Doporučujeme RM schválit navrhovaný Plán zimní údržby pro období 2025 – 2026.

Hlasování: PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL:  1   



schváleno 
Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: ANO/NE jaké: …………..

b) Generel bezbariérových tras
- Garant RM, místostarosta, požádal o přesunutí bodu na některé z příštích zasedání komise, z 
důvodu ještě ne zcela dokončených a odsouhlasených podkladů pro návrh Generelu bezbarié-
rových tras.

c) Plánované investice a velké opravy
1. Byl předložen návrh úpravy křižovatky ul. Německého a ul. Blažíčkova při rekonstrukci 
komunikací celé lokality Betlém a to jako okružní křižovatka a nebo styková křižovatka.
Komise z důvodů zajištění bezpečnosti a plynulosti dopravy:
- doporučuje RM návrh úpravy křižovatky ul. Německého a ul. Blažíčkova jako stykovou s 
chodníky a přechodovými místy.
Usnesení: 
Doporučujeme RM schválit návrh úpravy křižovatky ul. Německého a ul. Blažíčkova jako 
křižovatku stykovou s chodníky a přechodovými místy.

Hlasování: PRO: 5 PROTI:  1 ZDRŽEL SE:  0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL:  1   
schváleno 
Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: ANO/NE jaké: …………..

2. Předsedající předložil pro jednání návrh úpravy ul. Malá – výstavba nového chodníku (úsek 
od ul. Sportovní a ul. Šípková) ještě před zadáním vypracování projektové dokumentace.
Členové komise souhlasí s výstavbou chodníku na ul. Malá a doporučují v projektu logicky 
navázat na plánovanou stavbu smuteční síně a návazné lokality Brožkův kopec a v opačném 
směru přechodu ul. Smetanova/Tyršova/Malá. 
Člen komise doporučuje také případně navrhnout umístění zastávky MHD ve spodní části 
(trojúhelníku) u křižovatky ul. Malá a ul. Šípková.

d)  Aktuální a plánované změny v dopravě
1. Předseda komise požádal členy komise o vyjádření k posledním změnám v dopravě.
Bylo konstatováno, že změna v přednosti (zprava) a zóny rychlost 40 jsou správnou cestou a 
mají zklidňující efekt. 

2. Členem komise bylo navrženo k úpravě označit výjezd na komunikaci od koupaliště na 
křižovatku ul. Bělisko/Nad Městem a na komunikaci od Mercedesky, výjezd na křižovatku ul. 
Lesní/Polní.
Do  budoucna  by  se  mohla  změna  v  dopravě  na  křižovatkách  (přednost  zprava)  uplatnit 
například v lokalitách Luční a Betlém.

3 Předseda komise požádal přítomné členy komise o vyjádření se k měření rychlosti pro další 
období v NMNM a MČ.
Komise :
- doporučuje RM zvážit ukončení měření rychlosti v NMNM a místních částech z důvodu 
neefektivnosti provozu, případně alespoň zrušit měření na výjezdech z obcí.
Usnesení: 
Doporučujeme RM schválit ukončení měření rychlosti v NMNM a místních částech, případně 
zrušit měření na výjezdech z obcí.

Hlasování: PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL:  1   
schváleno 



Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: ANO/NE jaké: …………..

3) Vlastní iniciativní náměty z komise

 a)  Členem komise bylo navrženo vybudování chodníku na ul. Smetanova a ul. Křičkova

Komise z důvodů zajištění bezpečnosti a plynulosti dopravy:
- doporučuje RM zvážit vybudování chodníku na ul. Smetanova a ul. Křičkova
Usnesení: 
Doporučujeme RM schválit investiční akci vybudování chodníků na ul. Smetanova a 
ul. Křičkova v Novém Městě na Moravě.

Hlasování: PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 OMLUVEN: 1 NEHLASOVAL:  1   
schváleno 
Zásadně odlišné stanovisko k usnesení uplatněno: ANO/NE jaké: …………..

 b)  Členem komise bylo navrženo  zvážení změny v trase MHD – vynechat trasu přes           
ul. Veslařská a ul. Dukelská.

c)   Členem komise bylo navrženo naprojektovat rozšířit i zbytek komunikace na ul. Veslařská 
od čp. 289 k viaduktu.

d)   Členem komise byla navržena oprava nebo zrušení VDZ u vjezdu na parkoviště k OD 
BILLA. Bylo konstatováno, že uvedené místo není v majetku a správě města.

e)   Členem komise byla navržena do budoucna oprava zvýšeného přechodu u polikliniky.

Předpokládané další jednání Komise pro dopravu a bezpečnost 10.09.2025 od 16:00 hod.

Upozornění: 
Výstupy  z  komise  jsou  jen  jedním z  podkladů  pro  rozhodování  rady  města  a  konečná 
rozhodnutí rady města se tak mohou lišit. 

Dne: 18.06.2025
Zapsal: Zdenek Haller 
Schválil: Martin Junek 


